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OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM  

27 FEBRUARI 2024
Locatie: Vergaderruimte Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Jako 
Sterrenburg, Freek de Gier (wethouder, aanwezig tbv agendapunt 6), Jan Willem Boersma 
(voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Wethouder de Gier is 
aanwezig tbv agendapunt 6, proces en planning Omgevingsvisie, dit punt wordt als eerste 
behandeld. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen verslag presidium 16 januari 2024

De besluitenlijst van 16 januari wordt ongewijzigd vastgesteld.

KOMENDE RAADSRONDE

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

De bijeenkomsten van januari en februari worden doorgenomen. De start van de commissie 
Bestuur en Samenleving van 6 februari liep vertraging op doordat het agendapunt over 
Flexwoningen in de commissie Grondgebied langer duurde dan ingeschat (aanwezigheid 
portefeuillehouder). Dit blijft een aandachtspunt bij het opstellen van de agenda's van 
parallelle commissievergaderingen. Alternatief is om vergaderingen op verschillende dagen 
te beleggen. 
Vergaderorde van de gemeenteraad wordt besproken; Wat is een 'actualiteit' (in afgelopen 
twee dagen actueel geworden) en wat doen we met het verzoek van doorgeleiden stukken 
naar een volgende raadsronde (streven is afronden in dezelfde ronde, vragen vooraf 
stellen. Doorgeleiden kan via de lijn van het presidium). 

4 Lange termijnagenda raad

Gemist wordt Poort aan de Noord in het kader van de Wvg?
Hoe staat het met de planning van het Transferium en de businesscase?
Graag duiding toevoegen als stukken opschuiven. Bij stukken staat 'moet' aangegeven en 
die schuiven vervolgens toch twee maanden op. Hoe zit het dan met urgentie? 
Graag de toelichting van de verschillende kleurtjes toevoegen.

5 Aanstaande vergaderingen en bijeenkomsten

Commissie Grondgebied 12 maart:
Bespreken:
Samenwerkingsafspraken Gemeente-Woonkracht10-Combiraad
RIB Chemours (afhankelijk van beantwoording van openstaande vragen wordt de RIB al of 
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niet als bespreekstuk behandeld)
Rapportage fase 2 onderzoek maatschappelijk vastgoed 
Rest van de stukken blijft als ingekomen stuk op de agenda. RIB schriftelijke vragen 
behandeling initiatieventafel Rietgors wordt afgevoerd (vorige ronde afgedaan).
Toevoegen als eerste bespreekstuk: rapport over zwembad Blokweer (Stuk volgt nog).
Voorzitter Jaco Brand.
Commissie Bestuur en Samenleving 12 maart:
Bespreken:
Integraal Veiligheidsbeleid
Evaluatie 2023 de Rederij
Verenigingsadviseur
Toevoegen als bespreekstuk:
RIB Herijking kaders Participatiewet en RIB Najaarsbrief 2023 GR Sociaal (komen uit raad 
13 februari, op verzoek van CU opnieuw te agenderen).
Bij de overige voorstellen komt de agendanotificatie 'presidium adviseert het stuk door te 
geleiden als hamerstuk naar de raad van 26 maart'.
De overige stukken komen als ingekomen stuk op de agenda.
Na sluiting zal nog een besloten deel volgen met mededeling portefeuillehouder. 
Voorzitter Arjan Dekker.

6 Proces en planning Omgevingsvisie en andere visies

Proces Omgevingsvisie wordt met de portefeuillehouder doorgesproken. Het zijn grote 
thema's waar uitspraken van de raad worden gevraagd, kan dit wachten tot na de zomer of 
sturen we op de raad van juni? Volgens de portefeuillehouder is er in mei nog ruimte voor 
de raad om inbreng te hebben. De BIO op 5 maart gaat door. De politiek inhoudelijke sessie 
in de week daarna schuift op naar mei, griffie zoekt samen met de organisatie naar een 
datum. 

7 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve 
bijeenkomsten

Procesmemo en BIO-formulier worden positief ontvangen door het presidium. Eén 
aanpassing wordt aangegeven: powerpoint presentaties graag vooraf verstrekken aan de 
raad. Zeker indien het bijeenkomsten van één uur betreffen, zo kunnen raadsleden zich 
optimaal voorbereiden. 

ORGANISATORISCHE ZAKEN

8 Plannen klankbordgesprek (Arco Strop)

Proces wordt doorgenomen, datum wordt geprikt.

9 Intake- en omgevingstafel

Bijgevoegde lijst is nog niet langs het college gegaan. Het presidium vindt de lijst erg 
beknopt en het geeft geen context. Kan er zo spoedig mogelijk een bijgestelde lijst worden 
aangeleverd?  Graag ook een procesmemo met de (nieuwe) werkwijze opstellen.  

SLUITING

10 Rondvraag

Stand van zaken verkiezingsborden: graag nagaan of het misschien toch mogelijk is om 
voor de Europese Verkiezingen voorbedrukte borden te bestellen. 
Vertrek gemeentescecretaris: in de raad van 26 maart zal hier aandacht aan worden 
besteed. Proces vacature wordt kort doorgesproken.
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Catering raad: griffier licht toe hoe dit loopt en stemt mogelijkheden met de bodes af.
Jako Sterrenburg vraagt of er een mogelijkheid is om een activiteit te organiseren bij de 
Tour des femmes (dinsdag 13 augustus), aangezien de tocht Alblasserdam aandoet. 
Jacco Schook vraagt of de vergaderingen/evenementen in GO kunnen worden bijgewerkt, 
niet alles lijkt in het overzicht te staan. 

11 Sluiting

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 


